
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 28. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 692

Hvordan forholder ministeren sig til kommuner, som åbenlyst ikke benytter muligheden

for at sende deres borgere i stoffri døgnbehandling på trods af borgerens behov for så-

danne behandlingstilbud, og hvordan vil ministeren sikre sig, at kommunerne opfylder be-

handlingsgarantien i forhold til at borgere kan komme i døgnbehandling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Hans Andersen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen
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